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A Teià ensenyem la llengua! 

Ajuntament de Teià

Benvolguts veïns i veïnes de Teià, comencem un 
nou any, una ocasió propícia per reflexionar sobre 
el camí recorregut i alhora plantejar-nos nous ho-
ritzons amb entusiasme i optimisme.

Aquest 2025 es presenta amb nombrosos desa-
fiaments, però també amb una energia renovada 
i un esperit col·lectiu decidit. Plegats hem demos-
trat que som capaços d’afrontar les dificultats amb 
unitat i valentia, i de gaudir dels nostres assoliments 
amb orgull i gratitud.

El meu compromís com a alcaldessa és mante-
nir-me al vostre costat per consolidar un Teià di-
nàmic i acollidor. En breu aprovarem l’Avanç del 
POUM, un pas fonamental per al disseny del nou 

planejament urbanístic que permeti un creixement moderat i sostenible, pre-
servant el patrimoni natural que volem llegar a les generacions futures.

Gràcies al pressupost general de 2025, podrem continuar millorant els ser-
veis municipals, endegar obres per adequar la via pública i restaurar edificis 
històrics, impulsar iniciatives culturals i esportives i materialitzar projectes des-
tacats, com la rehabilitació de la caseta de can Llaurador. Aquest espai s’ampli-
arà per incloure un rocòdrom i es convertirà en la seu compartida entre dues 
entitats gràcies al finançament d’una subvenció atorgada per la Diputació de 
Barcelona. A més, continuarem creant espais per fomentar la participació d’al-
tres associacions i col·lectius.

Hem començat l’any amb l’adquisició d’una nova màquina que permetrà 
millorar l’eficiència en la neteja dels carrers. Paral·lelament, estem treballant 
amb dedicació per executar les iniciatives sorgides dels pressupostos parti-
cipatius de 2024.

Amb esforç, determinació i una implicació constant, seguirem avançant ple-
gats per construir el Teià que tots volem.

Us desitjo un 2025 ple de salut, harmonia i prosperitat, i que aquest nou cicle 
sigui l’escenari on els vostres somnis es facin realitat.
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L’Oficina de Català de Teià està ubicada a l’Espai can 
Llaurador i l’horari d’atenció al públic, presencialment 
o al telèfon 935 551 234, és dimarts i dijous de 18 a 20 h. 
També podeu contactar-hi per correu electrònic a 
teia@cpnl.cat

Salutació de l’alcaldessa

El calendari festiu català és ple de pro-
ductes de pastisseria que ens endol-
ceixen els àpats. Des del tortell de Reis 
fins al tronc de sant Silvestre, cada dia 
tenim on clavar les dents. Al Maresme, 
com a molts altres llocs, tenim molts 
dolços propis de la nostra comarca. Els 
boixets de xocolata d’Arenys, la coca de 
Llavaneres, els globets de Mataró, les 
masnovines, els vitralls de Canet, el torró 
d’Ocata, el torró de Sant Pau o de Babaia 
en són alguns exemples.  

Els dos mots més genèrics són, sens dub-
te, pastís i tortell. Mentre que el primer deri-
va del llatí pasticiu (‘fet de pasta’), el segon és 
un derivat diminutiu de tort. El dijous gras, el 
dia de Corpus o per les revetlles de sant Joan, sant Pere o 
sant Jaume, mengem coca, bé sigui de llardons en el primer 
cas, bé de cireres en el segon, bé de fruita confitada o de pi-
nyons en el tercer. La paraula, segons Meyer-Lübke, provin-
dria del baix alemany koka; Coromines, en canvi, considera 
que és una creació del llenguatge infantil.

Durant tota la Quaresma trobarem bunyols. Els experts 
també difereixen en l’etimologia de la paraula: alguns diuen 
que ve de bunia, d'altres pensen que és diminutiu de bony 
per la forma que tenen. El dilluns de Pasqua els fillols reben 
la mona. Sembla segur que l’origen l’hem de trobar en el lla-
tí munda, que era una panera adornada i plena d’objectes 

(especialment coques i pastissos) 
que els romans oferien als déus.

Amb Nadal arriba el temps de 
les neules i els torrons. Neula 
prové etimològicament del llatí 
nebula (‘boira’, substància fina, 
transparent’). Sobre el mot tor-
ró, sembla ser que prové d’un 
derivat de terra, ja que antiga-
ment es troba documentat ter-
ró, amb el significat de ‘terròs’, 
ja que el pastís recordaria un 
conglomerat de terra. Que 
els torrons continguin ingre-
dients torrats hauria ajudat a 

l’assimilació de terrons en torrons.
Sigui com sigui, el que convé un cop passades les festes 

és fer bondat uns dies i reduir la quantitat del que els àrabs 
anomenaven sukkar, és a dir, de sucre.
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11.787.024 euros per a 2025
El 19 de desembre, el Ple de l’Ajun-
tament va aprovar inicialment els 
comptes públics per a 2025 amb el 
suport dels dos grups de l’equip de 
govern –GdT i CaT-ERC–, els vots en 
contra de JxTeià i el PP, i l’abstenció 
del PSC. 

El regidor d’Hisenda, Abel Balleste-
ros, va destacar que es tracta de la xi-
fra més alta mai assolida, la qual cosa 
suposa “una despesa de 1.729 euros 
per habitant” a mode de retorn en for-
ma de serveis i inversions. Ballesteros 
va detallar els principals capítols pres-
supostaris i va ressenyar “dues peculia-
ritats importants”: la dotació de 99.150 
euros per fer realitat els projectes sor-
gits del procés de pressupostos parti-
cipatius 2024-2025 i l’augment subs-
tancial dels ingressos, “tant d’àmbit 
supramunicipal com local”.

Memòria d’Alcaldia
Abans de donar pas al debat i vo-
tació, l’alcaldessa Gemma Rosell 
va repassar les línies que regiran el 
proper exercici fiscal: “la responsabi-
litat, el sentit comú i el compromís”. 

Tot i que els números creixen un 
11,7% respecte de 2024, “volem se-
guir aplicant els criteris de prudència 
i veracitat de períodes anteriors per tal 
de mantenir l’estabilitat pressupostà-
ria i incrementar el mínim possible la 
pressió fiscal”, va declarar.

Per a Rosell, “l’Ajuntament està en 
una situació financera molt bona, ja 
que la ràtio d’endeutament és del 
3,26% sobre els ingressos ordinaris”, 
i es va mostrar confiada que no cal-
drà recórrer a cap préstec perquè la li-
quidació de 2024 probablement serà 
positiva i les futures modificacions de 
crèdit segurament es podran afrontar 
amb el romanent de tresoreria.  

Pel que fa a les inversions, l’alcal-
dessa va destacar tres actuacions: 
l’ampliació de l’Escola Bressol Muni-
cipal (EBM) Els Galamons, amb el de-
sig que sigui una realitat el setembre 
de 2025; l’adequació d’un rocòdrom 
per al Club Excursionista Teià i d’un es-
pai per a l’Agrupament Escolta Min-
taka que permeti alliberar cal Senyor-
cinto i iniciar un estudi sobre els seus 
usos en el futur, i la creació d’un apar-
cament al centre urbà en conveni amb 
la Llar Santa Rosalia.

El projecte de l’EBM costarà 523.522 
euros i comptarà amb una subvenció 
de la Generalitat de 470.000 euros, 

“però cal tenir en compte –va apuntar 
el regidor d’Hisenda– que el cost del 
servei passarà de 264.910 a 350.469 
euros anuals”.

Impostos i taxes
Els impostos directes són la prin-
cipal font de recursos, amb l’Impost 
de Béns Immobles (IBI) al capdavant. 
Tots junts ascendeixen a 4.031.289 
euros, que representen el 34% del 
total d’ingressos, si bé la revisió del 
coeficient de l’IBI amb prou feines 
reportarà noves entrades per valor 
26.000 euros. Tal com marca la legis-
lació mediambiental europea, la pu-
jada del 17% la taxa de la brossa per-
metrà cobrir una part important dels 
costos de recollida, transport i tracta-
ment dels residus domèstics i comer-
cials, ja que permetrà alliberar 68.000 
euros per a altres usos. 

D’altra banda, es preveu una cai-
guda dels impostos indirectes del 

22,6%, en bona part perquè els Ser-
veis Tècnics Municipals han estat 
“prudents” a l’hora de calcular els 
imports associats a l’activitat d’obres 
i construccions. 

Transferències i subvencions
La segona via de finançament muni-
cipal són les transferències corrents 
per la participació en els tributs d’al-
tres administracions. Aquesta par-
tida representa el 26% dels ingressos 
(3.009.595 euros) i creix un 8% res-
pecte de 2024 fruit d’una injecció su-
plementària de 144.000 euros proce-
dents de l’Estat.

Al seu torn, les transferències de ca-
pital atorgades per la Generalitat i la 
Diputació en forma de subvencions as-
cendiran a 998.599 euros. La suma de 
tots aquests factors facilita la capaci-
tat d’inversió de l’Ajuntament, que “no-
més haurà d’aportar 1.848.622 euros 
per executar els projectes previstos”.

ORIGEN DELS INGRESSOS

IMPOSTOS
DIRECTES
4.031.289 € (34%)

PASSIUS
FINANCERS

1.848.622 € (16%) 

TRANSFERÈNCIES
DE CAPITAL

998.599 € (8%)

INGRESSOS
PATRIMONIALS
130.716 € (1%)

TRANSFERÈNCIES 
CORRENTS

3.009.595 € (26%)

IMPOSTOS
INDIRECTES
500.000 € (4%)

TAXES I PREUS 
PÚBLICS
1.268.200 € (11%)

TOTAL 
11.787.024 €
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d’obres que s’han licitat però encara 
no s’han executat, com la fase 1 de la 
Molassa o la pacificació del carrer de 
Pere Noguera.

Pel que fa a la resta, 1.138.850 eu-
ros s’esperen cobrir amb fons propis i 
els altres 1.260.000 euros seran sufra-
gats amb subvencions que ja han es-
tat confirmades. 

JxTeià i PP, en contra
Bo i admetre que “el Govern està fent 
la seva feina”, el representant del PP, 
David Basi, va declarar que “no podem 
votar a favor d’un pressupost que puja 
impostos i taxes, i més tenint un aug-
ment de les transferències corrents de 
més de mig milió d’euros. S’ha de tre-
ballar per l’eficiència econòmica i no in-
crementar pressió fiscal”, va reblar. 

En nom de JxTeià, Aleix Corral va 
discutir que es dediqui al rocòdrom 
“gran part” del Pla General d’Inversi-
ons (PGI) que concedeix la Diputa-
ció. Al seu entendre, el PGI “hauria de 
ser per a actuacions d’interès general 
com un pla de xoc de via pública i ar-
ranjament de parcs”. 

JxTeià també va criticar el cost de les 
inversions destinades a la caseta de 
Sant Berger i al projecte de nova co-
missaria, que va considerar “sobredi-
mensionat”. En canvi, “ens agrada molt 
sentir a parlar de l’ampliació de Ga-

PRINCIPALS INVERSIONS PER A 2025 IMPORT

Ampliació de l’Escola Bressol Municipal 523.522 €
Seu d'entitats i ampliació amb rocòdrom de la caseta de can Llaurador 440.000 €
Nova seu de la Policia Local 405.000 €
Millora de la xarxa de l’aigua potable 380.000 €
Ampliació del carrer Fivaller i aparcament de Santa Rosalia 250.000 €
Millora i manteniment d’edificis públics 175.000 €
Millores a l’Escola El Cim 150.000 €
Pressupostos participatius  99.150 €
Substitució de llums LED 85.000 €
Desplegament del Pla de Mobilitat 50.000 €
Instal·lació de càmeres de seguretat en edificis municipals 50.000 €
Adequació d'instal·lacions elèctriques en edificis municipals 47.500 €
Calistènia infantil 35.000 €
Nou vehicle per a l’ADF 25.000 €
Reposició d’arbrat en mal estat 25.000 €
Inversions informàtiques 18.000 €
Millores en el nucli zoològic de l’Escorxador 12.000 €

Despesa ordinària
Descomptada la part d’inversions, 
l’Ajuntament entomarà una despesa 
corrent de 8.939.803 euros. La partida 
de personal s’incrementarà respecte 
de 2024 per l’actualització anual dels 
salaris i per la incorporació d’un tècnic 
d’Educació (62.000 euros), un dina-
mitzador de Cultura a mitja jornada 
(22.000 euros) i un auxiliar adminis-
tratiu de suport a diverses regidories 
(40.000 euros).

El lloguer de la nau de Serveis Muni-
cipals a la Bòbila es reduirà a la meitat, 
ja que properament la brigada estre-
narà el nou magatzem a l’antiga planta 
de compostatge de fangs.També dis-
minuirà la despesa associada al con-
sum d’energia elèctrica gràcies a la 
substitució de llums LED en la xarxa 
d’enllumenat públic.

En l’àmbit d’Urbanisme es destina-
ran 160.000 euros a completar els tre-
balls de redacció del Pla d’Ordenació 
Urbanística Municipal (POUM), un cop 
sigui aprovat l’Avanç de Pla, i s’incre-
mentarà de 15.000 a 80.000 euros la 
dotació dels Serveis Tècnics “per en-
carregar projectes que no executarem 
el 2025, però que volem tenir a punt 
per presentar-los de forma àgil a futu-
res convocatòries de subvencions”, va 
explicar Ballesteros. 

Amb 222.700 euros de pressupost, 
Serveis Socials disposarà de 50.000 
suplementaris per atendre l’augment 
de les necessitats al municipi. També 
s’incrementen les quantitats destina-
des a ampliar l’oferta de cursos i ac-
tivitats de les àrees de Cultura i Gent 
Gran, el servei d’ambulàncies i les cam-
panyes de Cooperació, entre d’altres.

Per la seva part, la Regidoria de Me-
di Ambient incrementarà de 15.000 a 
25.000 euros els diners destinats a la 
reposició d’arbrat viari i cofinançarà, a 
mitges amb la Generalitat, l’adquisició 
d’un vehicle tot terreny per a l’Agrupa-
ció de Defensa Forestal.

Nous projectes
El 2025 es destinaran 2.847.221 euros 
a inversions, la qual cosa representa 
un 29,2% més que el 2024. D’aquest 
import, n’hi ha 445.500 que provenen 
del pressupost de 2024. Es tracta 

lamons”, va dir, “però ens preocupa 
l’augment de la despesa corrent as-
sociada a aquests nous equipaments 
pel que fa a personal, assegurances, 
manteniment... No ens sembla pru-
dent”, va objectar.

PSC, abstenció
Per al portaveu del PSC, Miguel Ángel 
Peinado, “es tracta d’un pressupost 
equilibrat, prou ben servit d’ingressos 
i amb una previsió força prudent pel 
que fa a la recaptació dels impostos 
d’obres i plusvàlua, la qual cosa aporta 
solidesa als comptes públics”.

Peinado va aplaudir la futura seu de 
la Policia Local i va jutjar com a “molt 
positives” diverses actuacions en ma-
tèria de Medi Ambient i Joventut. Per 
contra, es va mostrar decebut perquè 
el Govern no havia complert cap de 
les tres propostes que va pactar l’any 
passat a canvi del vot favorable al pres-
supost de 2024, “quan eren modestes 
i assequibles”. Per això, el regidor so-
cialista va justificar una “posició més 
cautelosa, fruit dels incompliments”. 
Finalment, va presentar l’abstenció del 
seu grup com una invitació “per a se-
guir col·laborant en alguns projectes” 
i va agrair el propòsit d’esmena dels 
representants del govern, que es van 
comprometre a executar els acords de 
2024 el 2025. n
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DESPESA MITJANA PER HABITANT, PER ÀMBIT TEMÀTICS
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Un cop validat per la comissió de se-
guiment i garanties, el govern muni-
cipal va donar a conèixer el resultat del 
procés de votació popular dels pressu-
postos participatius 2024-2025.

Fins al 25 d’octubre, tots els veïns i ve-
ïnes de més de 14 anys van poder triar 
i prioritzar els seus projectes preferits 
d’entre la vintena que s’hi van postular. 
En total es duran a terme una desena 
d’actuacions per valor de 99.150 euros:

Altres col·laboracions
A més de la convocatòria anual de sub-
vencions a les entitats, el 2025 l’Ajunta-
ment donarà sortida a nous convenis 
per enfortir el teixit associatiu. En con-

La ciutadania tria 10 projectes

Sílvia Marcos substitueix Lluís Ribas

PROPOSTES GUANYADORES IMPORT

Condicionament eixida aules d’educació infantil de l’Escola El Cim 18.000 €
Cobriment de la grada del camp de futbol de Sant Berger 18.000 €
Disseny del nou parc de can Llaurador 18.000 €
Millora dels vestidors del camp de futbol de Sant Berger 13.000 € 
Instal·lació d’una estructura de fusta a l’Escola Bressol Municipal 9.500 €
Creació d’espais diferenciats de joc a la pista de l’Escola El Cim 9.200 €
Adquisició d’un equip de so portàtil  7.000 €
Naturalització del pati gran de l’Escola El Cim 4.800 €
Compra de consoles de joc per al Casal de Joves 1.000 €
Instal·lació de bancs al parc del Mirador 650 €

El 23 de gener, Sílvia Marcos va prendre 
possessió de l’acta que va deixar vacant 
el seu company de files Lluís Ribas en 
el Ple anterior, quan hi va renunciar 
per motius personals i professionals.

Marcos va prometre el càrrec per im-
peratiu legal i va expressar el seu com-
promís “amb els valors de la república 
catalana i amb la construcció d’una Ca-
talunya, lliure, justa i feminista”. 

Després de rebre l’agulla de plata 
institucional de mans de l’alcaldes-
sa, la nova edil va declarar que “és un 
orgull tornar a ser aquí”, ja que entre 
2015 i 2019 va coordinar les regidories 
de Participació Ciutadana i Gent Gran.

En aquesta nova etapa es farà càr-

rec de Recursos Humans, amb el repte 
de dur a terme un estudi de valoració 
dels llocs de treball. Marcos va explicar 
que “sempre he estat vinculada a les 
persones, la primera vegada de por-
tes enfora i aquest cop de portes en-
dins”, i va expressar el desig “d’estar a 
l’altura i d’acompanyar l’equip humà 
que fa possible que Teià funcioni i tin-
gui uns serveis de qualitat”.

Comiat i agraïment 
El 19 de desembre, Lluís Ribas es va 
acomiadar del plenari perquè la seva 
activitat professional no li permet 
comprometre’s a assolir la tasca que 
li exigeix l’Ajuntament. “Continueu 

així perquè heu fet molt bona feina i 
el poble ho veurà”, va dir als seus com-
panys. A continuació, tots els repre-
sentants municipals –tant del govern 
com de l’oposició– li van agrair la de-
dicació, el van felicitar per la feina feta 
i li van desitjar sort.    

Ribas, que el 2023 va ocupar el se-
gon lloc a les llistes de Cat-ERC, ha 
estat durant tot aquest temps el titu-
lar de Promoció Econòmica, Turisme, 
Ocupació i Recursos Humans. També 
va ser nomenat tercer tinent d’Alcal-
dia i regidor delegat del barri de Sant 
Berger. El 2024 va comandar la trans-
formació del Maridatge dels Sentits, 
que ha deixat d’organitzar el Concurs 
internacional de perfumeria per cen-
trar-se en la jardineria i la sostenibilitat 
ambiental. A més, Ribas ha donat con-
tinuïtat a l’aposta iniciada l’any 2022 
per dinamitzar l’activitat econòmica i 
generar noves oportunitats a l’entorn 
del polígon industrial de Buvisa. 

En la mateixa sessió, el Ple va pren-
dre coneixement de la designació 
de Montse Riera com a tercera tinent 
d’Alcaldia i membre de la Junta de 
Govern Local. n

cret, destinarà 5.000 euros a la Societat 
la Flor de la Palma per canviar les buta-
ques de la sala, 3.500 euros a l’Esplai 

Itaca per renovar el gegantó i 1.500 
euros a la Banda Municipal de música 
per adquirir nous instruments. n

Escola El Cim (amb cita prèvia): Di-
vendres 7 de març, de 16.45 a 18.30 
h, i divendres 14 de març, de 15 a 
16.30 h (en horari lectiu).
https://escolaelcim.wixsite.com/inici

Institut Turó d’en Baldiri (sense cita 
prèvia): Dissabte 8 de març, de 10 
a 13 h.
https://agora.xtec.cat/sesteia/

Escola Bressol Municipal Els Gala-
mons: Pendent de confirmació.
https://teia.cat/serveis/ensenyament/galamons

Jornades de portes obertes als centres educatius

5

Butlletí municipal 155 | gener de 2025L’AJUNTAMENT INFORMA



El cap de setmana del 14 i 15 de de-
sembre, el Mercat de Nadal va tornar 
a la pista de bàsquet de l’Agrupació 
Esportiva Teià amb una vintena de pa-
radetes artesanes. Amb aquesta inici-
ativa, la Regidoria de Promoció Eco-
nòmica persegueix quatre objectius: 
crear un ambient de festiu al poble, 
donar visibilitat als artesans i produc-
tors locals, afavorir la compra de re-
gals al municipi i dinamitzar, de retruc, 
el teixit comercial local amb una oferta 
complementària.

Els Corresponsals del Casal de Jo-
ves hi van muntar un tió gegant i van 
oferir un vermut musical amb la Ban-
da Municipal. També hi va haver jocs 
i tallers de manualitats, un espectacle 
de màgia i les actuacions del Cor Gòs-
pel i de l’alumnat de l’Escola de Músi-
ca Cadença.

Del Mercat de Nadal 
a la cavalcada de Reis 

Del 14 de desembre al 12 de 
gener, centenars de persones 
van visitar el pessebre artístic de La 
Unió, que reproduïa el centre del 
poble a mitjan 1970. Després de 
valorar 67 imatges, el jurat del con-
curs fotogràfic va lliurar el primer 
premi a Albert Tena per una vista 
interior del Mercat Municipal. El 
segon premi va ser per a Albert Hi-
lari per una escena de la matança 
del porc. 

Un pessebre  
de fa 50 anys 

Fàbrica de joguines
El 3 i 4 de gener va obrir les portes 
la fàbrica de joguines al parc de can 
Godó. Dies abans, el patge Melicaco 
va prémer el botó del compte enrere 
per a l’arribada dels Reis d’Orient, 
que van passar la vigília al refugi del 
Vedat. L’endemà al matí, diverses fa-
mílies guiades pel Club Excusionista 

s’hi van atansar a la recerca de proves 
de la seva estada: plats, coixins, palla 
i cagallons de dromedari.

Al vespre, centenars d’infants van 
presenciar la cavalcada de Reis, que 
va sortir de Vallbellida i va finalitzar a 
la Rampa de l'església. El seguici es-
tava format per un total d’onze com-
parses i carrosses, com ara: el camió 
de regals de l’Associació de Veïns i Ve-
ïnes, els carters i la bústia reial de l’AFA 
El Cim, les fades del Club de Patinat-
ge i el vagó de carbó del Batraci, els 
Dimonis i els seus tabalers.

La Marató 3Cat
Les dates de Nadal sempre coinci-
deixen amb La Marató 3Cat, a l’en-
torn de la qual es van programar di-
ferents activitats lúdiques amb el 
suport de l’ANC, l’AFA El Cim, l’ADF, 
la Biblioteca, el Club de Futbol Jo-
ventut Teià, Òmnium Cultural, el Po-
liesportiu i TrasBals Folk. S’hi van re-
captar 546 euros, que seran destinats 
a la recerca científica de les malalties 
respiratòries. n
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El mes de gener va entrar en funciona-
ment una nova màquina aspiradora 
per reforçar el servei de neteja viària. 
Es tracta d’una escombradora de fa-
bricació alemanya amb motor turbo 
dièsel i cabina amb visió panoràmica 
de 360 graus gràcies al seu sistema 
de càmeres i sensors. 

Els responsables municipals cerca-
ven una màquina versàtil per realit-
zar treballs mixtos en carrers i zones 
peatonals. L’aparell està equipat amb 
dos raspalls mòbils i un sistema cen-
tral d’aspiració hidràulic de baix con-
sum. Té un dipòsit de càrrega de 2,2 
metres cúbics que és el més gran de 
la seva gamma, la qual cosa n’opti-
mitza el rendiment perquè redueix el 
nombre de viatges que s’han de fer 
per anar a buidar-lo. També desta-
ca per les facilitats de manteniment, 
ja que el sistema de fixació modular 
dels seus components permet d’ac-
cedir-hi fàcilment i escurça els temps 
improductius.

Dues escombradores
La nova incorporació ha permès subs-
tituir una de les dues escombradores 
que es van comprar l’any 2021 i que 
ja havia quedat fora de circulació. Per 
tant, n’hi continuarà havent dues en 
actiu: una Schmidt Iberica de tres 
tones i mitja de pes i xasís articulat, i 
la nova Hako Cytimaster 2250 de sis 
tones i xasís compacte. 

L’adquisició s’ha fet en la modalitat 
de rènting per quatre anys, a raó de 48 
quotes mensuals d’uns 3.000 euros, a 
través de la central de compres de l’As-
sociació de Municipis de Catalunya. 

El fabricant ofereix un servei tècnic 

Nova màquina de neteja viària 

de proximitat amb seu a Granollers 
i garantia completa els dos primers 
anys. A més, el proveïdor s’ha encar-
regat de prestar formació als dos ope-
raris dels Serveis Municipals que tenen 

carnet per conduir-la i ha facilitat de 
forma gratuïta una màquina de subs-
titució a l’Ajuntament des del mes d’oc-
tubre fins a l’entrega i matriculació del 
nou vehicle. n

L’Ajuntament destinarà 393.851 
euros anuals  (IVA inclòs) a la ne-
teja d’edificis municipals després 
que el Ple del 21 de novembre va 
adjudicar-ne el contracte a l’em-
presa Serveo Servicios per un 
import global d’1.181.553 euros 
fins al 2027, amb la possibilitat de 

dues pròrrogues d’un any ca-
dascuna. Amb relació al 2018, 
la bossa d’hores anual s’am-
pliarà de 2.300 a 3.500 per tenir 
cura, en bona part, dels equipa-
ments esportius que acullen ac-
tivitats i competicions els caps 
de setmana. 

Creix la neteja d’edificis 

El 29 d’octubre, una depressió aïllada 
en nivells alts (DANA) va provocar avin-
gudes i inundacions a les comarques 
de l’Horta i la Ribera. Al País Valencià, 
els aiguats van causar la mort de 224 
persones i un impacte econòmic de 
17.000 milions d’euros en danys a par-
ticulars, empreses i infraestructures.

De seguida, la ciutadania i els mu-
nicipis catalans es van mobilitzat per 
oferir ajut a les persones damnifica-
des. A Teià, l’AFA El Cim va impulsar 
una recollida de material i queviures 
amb destí a la població de Paiporta, 
en col·laboració amb l’escola Jaume 
I d’aquella població. A més, diversos 

agents de la Policia Local fora de servei 
es van desplaçar a la zona diversos di-
es per ajudar en les tasques de neteja i 
intendència. L’Ajuntament va assumir 
el lloguer del vehicle amb el qual s’hi 
han traslladar, que transportava mate-
rial de primera necessitat recollit a l’es-
cola, l’institut, el mercat i la farmàcia.

Gran Recapte d’aliments
El 22 i 23 de novembre, Caritas va or-
ganitzar el Gran Recapte per al Banc 
dels Aliments. Aquest cop el 50% dels 
430 quilos en donacions es va des-
tinar a les zones devastades per la 
gota freda. n

Solidaritat sense límits
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La línia C15 canvia  
el recorregut i 
s’integra amb la C19 

Més marquesines i parades
A més d’identificar les noves parades 
amb senyals verticals, recentment se 
n'han habilitat dues de noves –una en 
cada sentit– a l’avinguda de Roca Suárez 
Llanos, prop de la rotonda de la Plana. 
Les noves ubicacions donen servei als 
veïnats de l’entorn i garanteixen la se-
guretat dels vehicles i dels passatgers, 
ja que estan situades fora del giratori. 

Aquesta actuació completa la millo-
ra de la xarxa de parades, que ha su-
posat l’adquisició i col·locació de dues 
marquesines: una a can Bassols (da-
vant del parc de can Godó) i una al-
tra al passeig de la Riera (davant de la 
fàbrica del Vapor) , que s'afegeixen a 
les que ja hi havia al Mercat, la plaça de 
l'1 d'octubre i el parc de Vallbellida. n

Des del mes de desembre, la línia de 
bus C15 entre Teià i l’estació d’Ocata 
s’ha vist obligada a modificar el re-
corregut a causa de la pacificació 
d’alguns carrers del centre urbà del 
Masnou. El nou itinerari –que té vo-
cació definitiva– puja i baixa per l’avin-
guda del president Kennedy i dona 
cobertura al centre sociosanitari 
Amavir i al CAP Ocata, entre d’altres 
equipaments.

Aquests canvis afavoreixen que la 
C15 de Teià i la C19 del Masnou si-
guin complementàries a l’hora de fer 
alguns trajectes. Per aquest motiu, els 
dos consistoris han arribat a un acord 
perquè els respectius títols propis si-
guin intercanviables. 

T-10 social integrada
En el cas de Teià, l’Ajuntament disposa 
de la T-10 social per a la promoció del 
transport públic: una targeta de 10 
viatges i d’una sola zona que fins ara 
servia per a la C15 i que ara també 
es pot usar a la C19. Costa 5,03 euros 
i està destinada als veïns i veïnes de 
més de 65 anys, els joves menors de 
25, les persones amb diversitat funci-
onal i aquelles es troben en situació 
d’atur. Podeu adquirir aquest abona-
ment bonificat al servei de recaptació 
de l’Ajuntament.

Campanya informativa
Per informar de les novetats, l’Ajunta-
ment va editar un díptic i va realitzar 
una campanya de comunicació activa 
a les parades i al bus per assabentar 
els usuaris, així com per resoldre 

dubtes, recollir inquietuds i ajudar els 
viatgers a instal·lar l’aplicació de l’ope-
radora Moventis, activar la T-Mobilitat 
o adquirir la T-10 social.

Institut Maremar i CAP El Masnou
La modificació de la ruta ha deixat 
sense servei l’Institut Maremar. Es 
tracta d’un fet transitori fins que es 
posi en marxa una nova línia entre 
Teià i l’estació de tren del Masnou al 
llarg de 2025. La idea és que recorri 
els dos municipis els dies feiners. Un 
dels seus eixos principals serà l’avin-
guda de Joan XXIII, de manera que 
connectarà entre si Teià, el polígon 
de la Bòbila, el Masnou Alt, el CAP El 
Masnou, l’estació del Masnou i els ins-
tituts Maremar i Mediterrània.

Des del 4 de novembre, el “bus 
sanitari” 849 a Can Ruti connecta 
amb la parada de Pompeu Fabra 
de la línia 2 de metro a Badalona. 
D’aquesta manera, els ajuntaments 
d’Alella, el Masnou i Teià confien a 
millorar i diversificar les conne-
xions amb l’entorn metropolità.

Pel que fa a les expedicions 
directes amb Barcelona, l’Ajunta-
ment segueix fent gestions per-
què la Generalitat posi en funcio-
nament un tercer vehicle a la línia 
C8 (808), la qual cosa permetria 
augmentar-ne les freqüències i 
reduir la saturació de passatgers. 

Amb aquest propòsit, els respon-
sables municipals tenen concer-
tada el mes de febrer una reunió 
amb el secretari de Mobilitat i 
Infraestructures del Departament 
de Territori. 

L2 del metro i bus directe 
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Publiquen l’estudi informatiu  
dels accessos a l'autopista

tuació també connectarà aquest nus 
viari amb les dues àrees de servei de 
la C-32 i el polígon de Buvisa.

En l’alternativa 1, l’accés des de la 
gasolinera a l’autopista en direcció a 
Barcelona comporta passar per la ro-
tonda de can Gassó. En l’alternativa 2, 
en canvi, els accessos a les àrees de 
servei són directes des de les calça-
des troncals de la C-32 a través d’una 
via una col·lectora pel costat munta-
nya i d’un llaç pel costat mar. Per la 
banda de baix, les dues alternatives 
són iguals. 

Pacificació i finançament
En paral·lel, el Govern està treballant 
en la pacificació de l’N-II per trans-
formar-la en una via cívica. Atès que 
es tracta d’intervencions estreta-
ment vinculades, el Departament 
de Territori analitzarà en cada cas 
com encaixar i optimitzar l’execució 
de les diverses obres previstes per 
minimitzar-ne l’impacte en la mobi-
litat de la comarca.

En conjunt, la inversió prevista per 
millorar els accessos a la C-32 s’endu-
rà 120 dels 400 milions d’euros que 
l’any 2023 van arribar finalment de 
Madrid per finançar les actuacions as-
sociades a la firma del trapàs de l’N-II 
a la Generalitat, l’any 2008. n

El 16 de gener es van publicar al Diari 
Oficial de la Generalitat l’estudi infor-
matiu i l’estudi d’impacte ambiental 
per a la construcció i millora de sis ac-
cessos al corredor de la C-32, entre 
Alella i Canet de Mar. Teià es benefi-
ciarà directament de dos dels enllaços.

Dies abans de l’anunci, una delega-
ció d’alcaldes i alcaldesses del Baix 
Maresme es va reunir amb els res-
ponsables d’infraestructures i mobi-
litat del Departament de Territori per 
parlar de la pacificació de l’N-II i dels 
futurs accessos a la C-32. La trobada 
es va celebrar a petició dels municipis 
afectats i va servir per reiterar l’interès 
de la comarca per escometre l’obra 
al més aviat possible, ja que es trac-
ta d’una fita estratègica en termes de 
competitivitat i qualitat de vida. 

Per a l’alcaldessa Gemma Rosell, “la 
millora de la connectivitat és una actu-
ació molt esperada pels veïns i veïnes 
de Teià, ja que estalviarem temps de 
desplaçament i descongestionarem 
alguns carrers de la xarxa viària urba-
na. A més, també facilitarem l’accessi-
bilitat al polígon industrial de Buvisa 
i al teixit comercial de la població”. ç

Millores a Teià
Com correspon a aquesta fase ini-
cial –que és prèvia a la redacció del 

projecte executiu i a la licitació de 
l’obra–, els estudis recullen dues al-
ternatives de traçat per a cadascuna 
de les actuacions previstes. Fins al 27 
de febrer, tothom qui vulgui –admi-
nistracions, entitats i particulars– pot 
examinar-ne la documentació i pre-
sentar-hi al·legacions.

Enllaç 1, Alella – El Masnou: L’objec-
tiu és connectar l’enllaç actual d’Alella 
amb el Masnou Alt i els veïnats de Vall-
mora i la Vinya mitjançant la construc-
ció d’un vial paral·lel pel costat nord 
de l’autopista –paral·lel al camí del 
Mig– i tres rotondes que permetrien 
tots els moviments: una a l’altura del 
carrer de Joan XXIII, una altra a l’àrea 
de descans de l’autopista i una terce-
ra al carrer de la Indústria, a la Bòbila.

Les alternatives per a aquest enllaç 
són similars, amb la diferència que la 
número 1 contempla un aparcament 
intermodal per agafar el bus a la zona 
de l’actual peatge i la reposició del ca-
mí del Mig com a itinerari de vianants 
i ciclistes entre Teià i Alella.

Enllaç 2, Teià: Se situarà sobre l’eix 
de la riera per donar “accessibilitat 
completa a la C-32 a la part central 
i est del municipi”. L’enllaç constarà 
de dues rotondes –una a can Gassó 
i l’altra al costat sud– i els correspo-
nents ramals d’entrada i sortida. L’ac-

ALTERNATIVA 1. Enllaç Alella / El Masnou

ALTERNATIVA 2. Enllaç Alella / El Masnou ALTERNATIVA 2. Enllaç Teià

ALTERNATIVA 1. Enllaç Teià
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L'alcaldessa Gemma Rosell (a la 
foto, amb el president de la Gene-
ralitat, Salvador Illa, i representants 
de Malgrat de Mar i Cabrils) va as-
sistir el 3 de gener a la presentació 
de la nova convocatòria del Pla Únic 
d’Obres i Serveis de Catalunya (PU-
OSC). L’acte va tenir lloc a Pineda de 
Mar i posteriorment s’hi va celebrar 
una reunió del Consell d’Alcaldes i 
Alcaldesses del Maresme.

De 250 a 500 milions
El PUOSC és una línia de subven-
cions de caràcter quadriennal amb 
l’objectiu de cooperar en el finan-

El 8 de gener, l’alcaldessa Gemma Ro-
sell i el cap de la Policia Local, Josep 
Lluís Salvador, van assistir a Palafolls a 
la primera Junta de Seguretat del Ma-
resme, un espai de coordinació institu-
cional entre la Generalitat, els ajunta-
ments i els respectius cossos policials.

La consellera d’Interior Núria Parlon 
va presidir la trobada, acompanyada 
del director general de la Policia, Jo-
sep Lluís Trapero. 

Durant la sessió es van abordar els 
principals reptes de la comarca en 
matèria de seguretat i es va marcar 
un full de ruta per fer més eficient la 
lluita contra els robatoris, la multirein-
cidència i les ocupacions d’habitatges 
que s’utilitzen com a plantacions de 
marihuana. “Per a això necessitem 
més efectius destinats a la investiga-

ció i una bona coordinació amb les 
policies locals per detectar aquestes 
activitats il·lícites i actuar abans no es 
consolidin en urbanitzacions, sego-
nes residències i habitatges dissemi-
nats”, va declarar Parlon. 

La consellera va anunciar que es revi-
saran els convenis entre Mossos d’Es-
quadra i policies locals per tenir en 

compte les singularitats de cada muni-
cipi. També es va comprometre a obrir 
una línia de subvencions per ajudar els 
ajuntaments en la instal·lació de càme-
res i lectors de matrícules.

Estabilitat de plantilles
Un altre tema que preocupa les al-
caldies és l’estabilitat de les planti-
lles de les policies locals, que sovint 
es veuen sacsejades per la contrac-
tació d’agents per part d’un ajunta-
ment després que un altre n’hagi as-
sumit les despeses de formació. La 
consellera va avançar que el Depar-
tament està estudiant diferents me-
sures per fer compatible el dret a la 
promoció professional i l’amortit-
zació de la inversió realitzada pels 
municipis en formació. n

çament d’obres i prestacions de 
competència municipal que reper-
cuteixin en la millora dels serveis i 
equipaments que els ajuntaments 
ofereixen a la ciutadania.

Durant el període 2020-2024, el 
PUOSC va atorgar 250 milions d’eu-
ros a 2.131 projectes arreu del país. 
Ara, el Govern n’ha doblat la xifra com 
a “gest de confiança” i “acte d’equitat” 
amb el món local.En l’anterior man-
dat, Teià va aconseguir 101.781 euros 
del PUOSC per a la construcció de 
l’skate park. Els nous criteris d'ator-
gament garantiran una aportació mí-
nima de 590.000 euros al municipi. n

Més diners al PUOSC

Primera Junta de Seguretat del Maresme

A continuació va tenir lloc una 
sessió extraordinària del Consell 
d’Alcaldies del Maresme que va 
comptar amb la participació del 
conseller de la Presidència, Al-
bert Dalmau, i del secretari de 
Governs Locals, Xavier Amor, en 
la qual es van exposar els reptes 
i demandes del territori:

• En l’àmbit de la mobilitat sostenible, 
millorar el servei de la línia ferroviària R1 
de Rodalies i ampliar les freqüències de 
les línies de bus directes amb Barcelona.
• En matèria d’habitatge a preu asse-
quible, crear un parc públic de lloguer 
i millorar el funcionament de l’Agència 
d’Habitatge de Catalunya i l’Institut Ca-
talà del Sòl.
• En el terreny de la planificació urba-
nística, aprovar una llei per finançar les 
obres necessàries per posar al dia les ur-
banitzacions que no estan recepcionades 
pels ajuntaments.
• A nivell econòmic, facilitar que els mu-
nicipis que disposen de romanent de 
tresoreria puguin destinar-lo a despesa.
• En qüestions de medi ambient i canvi 
climàtic, garantir el manteniment de les 
rieres i torrents a càrrec de l’Agència Cata-
lana de l’Aigua i accelerar els tràmits per 
reutilitzar l’aigua de les depuradores.

Reunió d'Alcaldies  
amb el conseller  
de la Presidència
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El curs passat, el Consell d’Infants 
va dissenyar i desenvolupar el pro-
jecte de camins escolars. La regidora 
d’Educació, Núria Andinyac, explica 
que “hi van posar molt d’interès i el 
resultat va ser molt bo. Per això “s’han 
creat tres rutes que s’aniran activant 
per etapes perquè en la fase inicial 
hem de detectar i resoldre les inci-
dències que puguin sorgir”, apunta 
Andinyac. Passat un temps, els recor-
reguts es marcaran degudament.
• Ruta lila: plaça de Catalunya – car-

rer Barcelona – torrent de les Mon-
ges – camí dels Pins – El Cim
• Ruta taronja: monument a Fèlix 
Rodríguez de la Fuente – carrer de 
Pep Ventura – Pau Picasso – El Cim
• Ruta verda: parc de Vallbellida – 
carrer de l’Aqüeducte – Tenor Viñas 
– Desmunt – El Cim

Cada itinerari disposarà d’un guia 
que acompanyarà la canalla a par-
tir de 3r de primària. Si voleu fer ús 
d’aquest servei, escriviu a casal@au-
labgt.com i espereu la confirmació. n

Tres rutes de colors  
per anar a l’escola

El 5 de desembre, una quarantena 
de tècnics, alcaldes i regidors de la 
demarcació de Barcelona van as-
sistir a Teià a una jornada d’inter-
canvi d’experiències per conèixer 
de primera mà el projecte de reha-
bilitació dels vuit habitatges dota-
cionals de lloguer per a joves dels 
pisos dels mestres.

La jornada, organitzada per la Di-
putació dins del cicle de visites Les 
polítiques d’habitatge dels municipis 
petits, va comptar amb la presència 
de la presidenta delegada de l’Àrea 
d’Urbanisme, Habitatge i Regenera-
ció Urbana, Gemma Badia, i de di-
versos representants de l’INCASÒL.

L’alcaldessa Gemma Rosell i els 
Serveis Tècnics Municipals van expli-
car les característiques i objectius de 
la promoció, i van acompanyar els 
participants al solar del Blanqueig i 
el celler romà de Vallmora. Els assis-
tents es van interessar especialment 
pel model de gestió indirecta de la 

comunitat mitjançant un agent de la 
propietat immobiliària i van valorar 
la sessió amb una nota de 9,25. n

Els pisos dels mestres,  
un exemple a exportar

Sota una pancarta amb aquest lema, 
una trentena de persones es va 
aplegar el 25 de novembre davant 
de ca la Cecília per commemorar el 
Dia internacional per a l’eliminació 
de la violència envers les dones. El 
col·lectiu Dones 21 va llegir-ne el 
manifest. Tot seguit es van tancar els 
fanals de la Riera i els assistents van 
encendre espelmes per recordar els 
feminicidis que fins llavors s’havien 
comès a Catalunya.

Els actes a l’entorn del 25N van in-
cloure una xerrada sobre dones, ci-
ència i tecnologia, una sessió es-
pecial del festival de cinema social 
Transhumant per a l’alumnat de l’Ins-
titut així com una enquesta en línia i 
una marxa exploratòria amb la Policia 
Local per detectar punts febles en la 
seguretat de l’espai públic i posar-hi 
solució de forma conjunta. n

Mostra Literària 
del Maresme
El 24 de novembre es va celebrar 
a Premià de Mar la cerimònia de 
lliurament de la fase comarcal de 
la Mostra Literària, on el jove autor 
teianenc Guillem Vall-llovera Orteu 
va veure reconeguda la seva obra 
Escac i mat amb un accèssit en la 
categoria de prosa per a autors de 
9 a 11 anys. Es tracta d’un al·legat a 
favor de la pau i l’amor en qualsevol 
de les seves formes protagonitzat 
per un alfil blanc i un de negre. n

Ens volem vives!
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Coincidint amb la diada de Sant Martí, 
l’11 de novembre es va fer públic el 
nom dels guanyadors dels dos guar-
dons honorífics de la població. El Tei 
de Plata va ser per al director de teatre 
amateur Francesc Elias i Pagès, a qui el 
Ple de la corporació va voler agrair “la 
seva contribució al desenvolupament 
cultural del nostre poble”.

Com de costum, la cerimònia de 
lliurament es va celebrar a La Unió. 
L’acte va ser conduït pel regidor de 
Cultura, Marià Espel, que va glossar 
una “història d’amor” amb les arts 
escèniques que es remunta a la in-
fantesa i que ha servit per acostar el 
gaudi del teatre a diferents genera-
cions a través de nombrosos mun-
tatges artístics. 

Francesc Elias, una vida 
consagrada al teatre

Motor de cohesió
Elias va començar a com a intèr-
pret. El 1977 va donar un cop de mà 
al seu pare, que aleshores dirigia el 
Grup Escènic La Flor de la Palma, per 
portar a escena Els Pastorets. D’ales-
hores ençà els ha dirigit sempre ell, 
amb el suport d’un bon equip de col-
laboradors que han convertit l’obra 
de Josep Maria Folch i Torres “en una 
bella tradició de la qual participa la 
gent del poble, i això fa que mai no 
faltin les complicitats”.

Però per damunt de tot, en la me-
mòria popular figura la representació 
d’El retaule de la vila de Teià a la plaça 
de Sant Martí. Va ser el projecte més 
aglutinador i transversal del teatre lo-
cal pel gran nombre d’entitats que s’hi 

van implicar amb la finalitat de narrar 
la història de la vila des de l’època ro-
mana fins a l’edat moderna.

A més, Elias ha dirigit peces tradici-
onals, comèdies, drames i musicals. 
La seva determinació ha estat cab-
dal per superar “moments difícils en 
què semblava que el teatre desapa-
reixeria a Teià”. Gràcies a ell, avui La 
Palma té sis grups de teatre actius. 
Per al responsable de Cultura, “són 
pocs els teatres que han aconseguit 
mantenir-se amb la voluntat d’un po-
ble i d’uns socis. I això no hauria es-
tat possible sense la implicació i la 
dedicació de persones com Fran-
cesc Elias, que han fet del teatre un 
motor d’integració, interrelació i co-
hesió social”.

Vídeo i felicitació
Durant la gala es va projectar un vídeo 
amb diversos testimonis i, a continu-
ació, l’alcaldessa Gemma Rosell va 
lliurar-li el premi: “Aquest Tei de Plata 
ret homenatge a una persona que ha 
estat la veritable ànima del nostre te-
atre i, per extensió, de la nostra cul-
tura i identitat. Francesc Elias, fill de 
Teià, apassionat i enamorat del teatre, 
porta el teatre al seu ADN i, gràcies 
a ell, el teatre forma també part de 
l’ADN de Teià”.

En paraules de l’alcaldessa, “Elias ha 
dedicat tota una vida a mantenir viva 
la flama d’aquesta expressió artística 
amb sinceritat, positivitat i una dedi-
cació inesgotable”. A més, “ha estat un 
ferm defensor de la continuïtat del te-
atre com a espai de trobada, diversió 
i, sobretot, de preservació de la nostra 
llengua i literatura, i amb el seu lide-
ratge ha fet del teatre una experiència 
compartida per totes les generacions 
de teianencs”. n

La gala també va aplegar els quatre 
candidats al Teianenc de l’any: el 
també director de teatre amateur de 
La Palma Jordi Almirall; la cooperant 
i educadora infantil Neus Botey; el 
duet musical Dani6x i Izzkid format 
per Daniel Nieto i Pau Izquierdo, i el 
ciclista Mika Rodon del Amo.

En aquest cas, la distinció va ser per 
al jove rider de 16 anys format al Club 
Excursionista Teià, que el 2024 es va 
proclamar campió de Catalunya i de 

la Copa Catalana en bicicleta de des-
cens en categoria júnior. A més, Ro-
don ha estat seleccionat per les fe-

deracions catalana i espanyola de 
ciclisme, i l’estiu passat va participar 
en la Copa del Món de l’especialitat. n

Mika Rodon, 
Teianenc de l’any
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Sant Martí espolsa la capa 
De 2 al 17 de novembre, Teià va viure una Festa Major per emmarcar gràcies a la feina dels volun-
taris i voluntàries de la Comissió de Festes i a les vint entitats que col·laboren amb la Regidoria de 
Cultura i la resta d’àrees i serveis municipals.

La comunitat educativa va ser-ne la pregonera amb motiu dels 50 anys de l’Escola El Cim. Per 
celebrar-ho, Bibiana Morales va idear una peça escènica que combinava música, teatre i ball a 
càrrec dels nens i nenes del col·legi. A continuació, el Cor Gòspel & Friends va interpretar un 
repertori de temes espirituals.

Per quart any consecutiu no hi van faltar la capa i el pedaç: una peça de roba que recorda la lle-
genda del sant patró. L’autora del brodat de 2024 va ser Victòria Messeguer, fruit d’un treball de 
l’alumnat de 3r d’ESO. A més d’ensenyar a cosir i planxar-lo, La Unió va acollir la segona edició 
del Ball de capes, un taller de balls tradicionals impulsat per Trasbals Folk que va comptar amb 
l’acompanyament musical del grup Flowk.

Activitats familiars
Tampoc no hi van mancar les activitats familiars: jocs de carrer, L’hora del conte de la Bibioteca, un 
espectacle de clown a La Palma, el berenar d’Òmnium Cultural i el joc de La pastanaga assassina 
de l’Esplai Itaca. El primer dissabte, una corrua de vehicles sense motor inspirats en diferents 
ciutats del món va davallar per la Riera i va donar pas a la guerra de bombardes de l’Agrupament 
Escolta Mintaka. Al vespre, el correfoc infantil i el ball de bèsties van cedir el relleu als Dimonis i 
els seus tabalers.

L’Elionor i en Pere Noguera també van fer doblet: divendres van sortir de Gresca gegantera i diu-
menge van exercir d’amfitrions de la 38a trobada de colles, que va acabar amb ballada i vermut. 
Tot seguit, 450 persones van assaborir un arròs de verdures i bolets a l’envelat de can Bruguera i 
van acomiadar la tarda amb havaneres, una xocolatada, jocs populars i un ball d’animació al parc 
de can Godó.

29 anys passejant
A més del concurs Què d’aquí, en què quatre equips van posar a prova els seus coneixements 
sobre l’actualitat i la idiosincràsia del poble, els germans Josep Maria i Jordi Balada van conduir 
una nou itinerari guiat pels carrers i racons del centre urbà. L’activitat es va completar amb La 
passejada impossible, una exposició commemorativa que mostrava en un mapa gegant “les set 
meravelles desaparegudes de Teià”, així com comparatives d’imatges actuals i antigues de gran 
valor testimonial. 

Costums i tradicions
L’11 de novembre va ser el dia gran. Va començar de bon matí amb el repic de campanes i va 
acabar, ben entrada la nit, amb una botifarrada i un espectacle làser a la Rampa de l’església. 
Entremig s’hi van succeir l’ofici solemne, la fotografia dels Martins i Martines, l’aplec de sardanes i 
el concurs de relleno, que va finalitzar amb tastet gratuït de pomes farcides per a 400 comensals 
servit pel Restaurant Cambray.

Gatzara nocturna
Durant tres nits, la carpa gegant de can Bruguera es va transformar en una olla a pressió per a 
propostes musicals de tota mena: rock, ska, rumba, trap, electrònica, versions... Els grups i artistes 
no van deixar ningú indiferent: Band The Gresca i DJ Ryna (divendres); Flashy Ice Cream i DJ Toni 
Barba (dissabte), i Balkan Paradise Orchestra i Joan Garriga i el mariatxi galàctic (diumenge). La 
matinada de dissabte, els Dimonis van celebrar nova edició del Petem la nit amb els punxadiscos 
locals DJ Tarradas, White Py Cli i Plegatin.

Com a fet extraordinari, l’Ajuntament va allargar la programació un cap de setmana més amb 
un concert dels grups Buhos i Brou que va congregar un miler d'espectadors a l’esplanada de 
can Padellàs.

L’endemà de la Teialada –la cursa de bicicleta de muntanya del CET–, la Festa Major va plegar ve-
les amb una exhibició del ball dels Llancers de Teià en homenatge a la pianista Maria Rosa Ribas 
i a la balladora Elena López. 
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El passat 19 de desembre es va 
aprovar el pressupost del 2025 que 
ha de guiar l’acció política d’aquest 
any. Es tracta de la partida pressupos-
tària més alta que ha confeccionat mai 
aquest ajuntament. 

Això ens porta a assolir la xifra de 
11.787.024,66€ que ens permetrà no 
només fer front a les depeses diàries 
sinó també seguir invertint en la millo-
ra de les infraestructures viaries, la ne-
teja i els edificis municipals. En aquest 
apartat, destacar els 2.847.221,51€ 
per a inversions, un 29,2% superior 
al 2024, i en el que només haurem 
d’aportar 1.848.622€ de fons propis, 

ja que la resta, 998.599,5€, provenen 
de subvencions supramunicipals.

Dels 1.728,80€ que destinem 
per habitant, destacar que 743,01€ 
(42,98% del total) són destinats a  ser-
veis públics bàsics (Habitatge i urba-
nisme, Seguretat i Mobilitat Ciutada-
na, Recollida, gestió i tractament de 
residus, neteja viaria, enllumenat pú-
blic, abastament domiciliari d’aigua 
potable i medi ambient), i 416.92€   
(un 24,12%) es destinen a bens pú-
blics de caràcter preferent (Cultura, 
Educació, Esports i Salut).

De totes les inversions previstes, 
volem destacar que seguim mante-
nint la inversió en Educació amb els 
150.000€ a l’escola pública El CIM o 
l’ampliació a l’escola bressol els Ga-
lamons, amb 523.522€. En total des-

tinarem 1.750.000€ en millores dels 
Edificis Municipals, perquè creiem 
que els diners dels vilatans han de re-
percutir en instal·lacions de titularitat 
pública, enlloc d’ invertir-los en instal-
lacions privades. 

A destacar la inversió de 250.000€ 
per a la millora del paviment i les vo-
reres de la via pública, sobretot en 
les urbanitzacions del poble i els 
100.000€ provinents dels pressu-
postos participatius.

En conclusió, creiem que aquest 
pressupost és un clar reflex que con-
tinuem treballant per a dur a terme el 
nostre programa electoral. No sem-
pre és una feina fàcil, però seguim 
amb la mateixa il·lusió i empenta que 
el primer dia. n

Un pressupost  
més alt que mai

Aprovat el pressupost del 2025 per 
valor de 11,787.024,66€, des de 
CaT-ERC Teià volem explicar que estem 
molt satisfetes de la gestió econòmica 
feta les darreres legislatures que, mal-
grat haver viscut uns anys d’austeritat 
en despeses, ens permet ara recu-
perar oxigen econòmic i trobar-nos en 
un procés invers que fa possible fer in-
versions. Per aquelles persones preo-
cupades en què s’invertiran aquests 
diners dir-los que, tal i com plantejàvem 
en el nostre programa electoral i com 
recull el Pla d’Acció Municipal, aquests 
diners es destinaran en millores d'in-

fraestructures, neteja, seguretat ciu-
tadana, nous equipaments i en la 
despesa comuna del dia a dia del mu-
nicipi. Que ningú pensi que l’essència 
de CaT-ERC s’ha perdut. Som aquí fent 
equip i treballant pel poble, amb una 
mirada més enllà del mandat i que serà 
el llegat dels futurs anys al municipi. 

Volem posar en valor la feina feta 
des dels equips de Cultura, Joventut i 
Promoció Econòmica aquests dies de 
Nadal. Han estat tot un èxit les activi-
tats proposades i agraïm molt la par-
ticipació ciutadana. Totes les hores in-
vertides es veuen gratificades amb la 
vostra assistència, el vostre somriure i 
amb les vostres valoracions positives. 
Agrair, també, a les entitats i als cor-
responsals del Casal de Joves l’esforç 

immens que han fet per tal que aquest 
Nadal hagi estat màgic. 

També estem molt cofoies de co-
municar que ja comptem amb una no-
va màquina escombradora, més po-
tent de la que teníem, i tenir ja a les 
nostres mans les claus de la nova seu 
del Servei de Manteniment. Aques-
tes noves instal·lacions ens perme-
tran una millor eficiència i organitza-
ció de neteja viària i jardineria.

Seguim apostant pel transport pú-
blic i properament tindrem una nova 
línia de bus interurbà que farà possi-
ble augmentar les freqüències cap al 
Masnou. Us mantindrem informats.

Desitjar-vos que tingueu un 2025 
ple de salut i que ens acompanyeu i 
recolzeu com heu fet fins ara. n

Seguim  
fent feina

Grups municipals
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El govern de GdT i ERC destinen gran 
part del Programa general d'inver-
sions (subvenció que es rep una ve-
gada per mandat de Diputació) en 
un rocòdrom de 440.000 €. Junts per 
Teià teníem una solució molt econò-
mica i que també beneficiava tot el 
teixit associatiu de Teià. Un preacord 
amb el Bisbat (propietari del casal 
parroquial) per tal d’establir un con-
veni oferir els seus espais a les enti-
tats a cost 0, amb la conseqüent mi-
llora del dia a dia de les entitats. El 
rocòdrom hi tindria cabuda, o bé es 
podria integrar en instal·lacions es-

portives ja existents. Junts per Teià 
defensem que aquests diners hau-
rien d’anar destinats a un pla de xoc 
de manteniment de la via pública, re-
habilitació d’equipaments degradats 
i inversions de caràcter general. 

En esports, una despesa de 
35mil€ en una cal·listènia infantil al 
poliesportiu del Cim al costat de la 
d’adults. Resulta que a la d’adults hi 
van els infants a jugar en sortir d’es-
cola. Ara ho faran a totes dues. El 
que cal és un parc al bosquet del 
desmunt, prop del Cim perquè els 
infants puguin anar a jugar sortint 
d’escola. Mentrestant, els parcs de 
Vallbellida i Can Godó estan man-
cats de millores i actualització. D’al-
tra banda, se cedeix la caseta de 
Sant Berger a una entitat, i ara re-

sulta que cal gastar-s’hi 50mil€ més 
per adequar-la. 

L’ampliació de Galamons ens agra-
da, i l’hem estat reclamant de mane-
ra vehement, però tenim dubtes de 
si s’hagués fet sense la subvenció de 
la Generalitat. Mai va ser la prioritat 
del govern. Que l’acabin ampliant 
és un gran triomf de la nostra feina 
i insistència des de l'oposició. Junts 
pensem que l'Ajuntament ha d'in-
vertir d'una manera proporcionada 
i pensant en les futures despeses cor-
rents. En el pressupost municipal tot 
és qüestió de prioritats. La de Junts 
és el sentit comú, l'interès general i el 
benefici de tot el municipi. n

L’Ajuntament inicia 2025 amb un 
Pressupost més alt que mai. Gràcies 
a les majors transferències rebudes 
de l’Estat, Generalitat i Diputació de 
Barcelona.

Però també per un increment de 
la pressió fiscal sobre els teianencs, 
aprovat pel govern de GdT i CaT-ERC 
en clara contradicció amb els seus 
programes electorals.

Així, la normativa europea exigeix 
que els rebuts de la taxa de residus 
reflecteixin tot el que costa a l’Ajunta-
ment gestionar els residus, i per això 
s’ha traslladat sobre aquests rebuts 
100.000 € que fins ara se’ns cobra-

va a través d’altres tributs. Però GdT i 
CaT-ERC ho han fet sense reduir pa-
ral·lelament 100.000 € d’aquests al-
tres tributs.

També s’ha incrementat l’IBI en 
61.000 €; si bé aniran tots a sufragar 
una bonificació que l’Ajuntament 
atorga als propietaris que han instal-
lat sistemes energètics de plaques 
solars, de manera que l’augment de 
l’IBI el notaran en particular els qui no 
disposin de plaques solars (el PSC-
CP vam proposar deixar de bonifi-
car noves instal·lacions, però els al-
tres Grups van votar no).

Sigui com sigui, l’escenari financer 
és favorable perquè en 2025 els vila-
tans notéssim una millora sensible en 
els serveis de l’Ajuntament.

La clau estarà en la capacitat de 

gestió que tinguin GdT i CaT-ERC. 
Des del PSC-CP en tenim dubtes, 
perquè en tot 2024 el govern no ha 
sabut complir cap de les propostes 
que havíem pactat amb ells fa un any 
(instal·lar doble porta al parc de gos-
sos; bancs i una font al parc d’skate; 
i redactar un projecte per posar vo-
rera i fanals al final dels carrers Joan 
XXIII i Josep Puigoriol).

El govern de GdT i CaT-ERC ens 
ha demanat disculpes per l’incom-
pliment i s’ha compromès a execu-
tar en 2025 aquelles tres propostes 
nostres. Per això el PSC-CP hem de-
cidit abstenir-nos en la votació del 
Pressupost-2025, i continuar exer-
cint una oposició constructiva i col-
laboradora, per bé que necessària-
ment més cautelosa. n

Pressupost 2025: 
qüestió de prioritats... 
i de sentit comú

La paraula del govern 
municipal en entredit

El nostre vot va ser en contra dels 
pressupostos 2025 que va presentar 
el govern municipal. En un any en què 
les transferències corrents provinents 
de l'Estat, Generalitat i Consell co-
marcal s'incrementen en 500.000 €  
i en 30.000 € els ingressos patrimo-
nials. No entenem com el Govern 
puja l´IBI per recaptar 30.000 € més. 
És clarament una qüestió de voluntat 
política i no de necessitat. I això sense 
comptar que pugen també l'aigua, 
les taxes d’escombraries on l'ajunta-
ment no assumirà cap cost, gràcies 

a l'obligació del govern del PSOE a 
Madrid que ho justifica amb una di-
rectiva de la Unió Europea. Però la re-
alitat és que la directiva parla de di-
ferents instruments  financers, com a   
les   inversions en   infraestructures 
de   tractament   de residus, que  el 
Govern de Madrid no ha valorat ni 
impulsat. Ara qualsevol millora en el 
sistema de residus el hauran finançar 
els vilatans sense que el pressupost 
municipal pugui afrontar una part. Per 
alguns governs el més fàcil es conti-
nuar pujant la pressió fiscal i les regu-
lacions en lloc de fer el que han de fer, 
gestionar de forma eficient per evitar 
pujar la factura fiscal i facilitar els drets 
dels ciutadans.

En matèria d'inversions trobem 
a faltar més inversions en manteni-
ment de via pública especialment en 
diferents urbanitzacions que ho ne-
cessiten des de fa temps i, en canvi, 
es prioritzen altres importants inver-
sions quan el manteniment i la nete-
ja són qüestions essencials per a un 
municipi.

En resum, el missatge que el go-
vern trasllada als vilatans és que en-
cara que pugin els ingressos seguiran 
apujant els impostos, i no precisa-
ment per millorar els serveis al vila-
tà... El nostre grup municipal està to-
talment en contra d'aquesta forma de 
gestionar, i per això el nostre vot als 
pressupostos ha estat en contra. n

Hem dit no  
als pressupostos
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L’activitat a la Societat La Flor de la 
Palma en aquest darrer trimestre ha 
estat frenètica i amb espectacles de 
la casa.

Vàrem començar l’octubre amb 
la celebració de les 25 edicions del 
festival Sac & Ganxo, un espectacle 
musical que no ha parat de créixer. 
Al llarg d'aquests 25 anys, 18.500 es-
pectadors han vist el S&G gràcies a la 
il·lusió d’un equip de gent que creu 
en aquest espectacle i que l'ha fet seu 
de la mà de Montserrat Tarradas i les 
setanta persones que s'han implicat 
en aquesta edició.

SOCIETAT LA FLOR  
DE LA PALMA
L’activitat no para al teatre de La Palma

El novembre vàrem estrenar el mu-
sical La Bella i La Bèstia, del grup Bo-
hème Musicals de La Palma, dirigit 
per Naïma Busquets i amb l’equip 
de Txell Bascompte, Sígrid Guasch, 
Laia Benjumea i Tània Riera i vist per 
1.900 espectadors. Una mobilització 
de tants artistes i espectadors, la cre-
ació d’un espectacle tan ambiciós i 
amb tan bon resultat, és tot un mèrit.

El desembre el festival Nadal de les 
Arts va omplir la sala del teatre de po-
esia, música i cançons, a càrrec d'ar-
tistes de Teià i de les corals Esclat de 
Teià i Círcol de Badalona.

EN PREPARACIÓ:
• Marina Ginestà, fotos de memòria 

del grup Teiatre, dirigit per Jordi 
Almirall, dedicat a donar visibilitat 
a dones oblidades per la història.  
24, 25 i 26 de gener.

• Festival Lletraescena, organitzat 
per l’Ajuntament de Teià amb la 
nostra col·laboració. Març 2025.

• Notre Dame de París, musical de 
Richard Cocciante, pel grup Tres o 
Vint de La Palma, dirigit per Josep 
Botey, Dolors Badia, Bernat Antolin, 
Irene Ribas i Laia Benjumea. Del 16 
de maig a l’1 de juny.

• Filumena Marturano, un clàssic del 
teatre italià portat a escena pel grup 
Teiatre de La Palma i dirigit per Jordi 
Almirall. 21, 22 i 24 de juny.

• Diada de Sant Joan, celebració 
amb el tradicional ofici, vermut per 
als socis i sardanes.

Què és el Racó poètic? És un petit 
grup, on ara la majoria som de Teià 
i també d’altres pobles. Estimem la 
poesia i els seus creadors i creadores. 
Uns llegim i gaudim de la poesia, uns 
altres en fem i d’altres ambdues coses. 
L’objectiu comú és fer i llegir poesia 
en la nostra llengua, el català.

Com funcionem? El tercer dijous 
de cada mes ens reunim a les 18 h 
i acabem a les 20 h. La primera hora 

RACÓ POÈTIC CATALÀ
Fer i llegir poesia en la nostra llengua

la destinem a la programació d’actes 
del grup, a passar informació i a es-
collir  poetes de la nostra comarca i 
fixar calendari perquè vinguin a pre-
sentar la seva obra en català. Durant 
la segona hora obrim la presentació 
al públic donant pas als poetes convi-
dats. Si el temps ho permet, fem “mi-
cro obert” per si algú del grup o dels 
assistents ens vol llegir algun poema. 

El grup està obert a créixer amb la 

incorporació d’altres persones que, 
com nosaltres, sentin aquesta passió 
per la poesia catalana. Mantenim la 
nostra llengua viva!
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AMICS DEL TREN
Un final d'any amb molta actitud
• El dia 2 de novembre de 2024, al 

parc de Vallbellida i conjuntament 
amb l'Associació de Veïns de Vall-
bellida, vam muntar un trenet elèc-
tric tripulat de cinc polzades, dins 
els actes de la Festa Major.

• El dia 21 de novembre vam fer una 
xerrada educativa a l'IES Aiguaviva 
de Mollet del Vallès sobre el 170 è 
aniversari de l'arribada del tren a 
aquesta població.

• El dia 1 de desembre vàrem cele-
brar una jornada de portes obertes 

al nostre local per commemorar el 
Dia internacional del modelisme fer-
roviari. L'activitat va tenir una molt 
bona afluència de públic. Teià és una 
de les  14 poblacions de Catalunya 
que és present en aquesta diada. 

• El dia 14 de desembre es va cele-
brar el tradicional dinar de Nadal.
Hem de recordar també que al ju-

liol es va fer un viatge amb el Tren 
Groc de la Cerdanya amb molta par-
ticipació de socis i no socis.

Fins aviat i bon any a tothom!

Amb l’objectiu d’organitzar activitats 
relacionades amb les dones i el femi-
nisme, el passat 27 de novembre vam 
gaudir a can Llaurador d’una confe-
rència molt exitosa i interessant de 
Núria Salán. A més d’enginyera quí-
mica, és doctora en ciència dels ma-
terials i enginyeria metal·lúrgica i té 
un postgrau en Ciències, Tecnologia, 
Enginyeria i Matemàtiques. 

Totes les persones que hi assistiren 
van reconèixer la seva qualitat pro-
fessional i humana, així com les seves 
capacitats com a comunicadora.

D’una manera clara i entenedora, 
va anar explicant la seva tasca com a 

DONES 21 GRUP D’OPINIÓ
Va començar el seu camí fa 22 anys

docent i investigadora, i la seva inten-
sa activitat divulgadora entre els i les 
adolescents amb trets d’insubmisa 
militància. El seu objectiu: qüestionar 
estereotips i remoure complexos ad-
quirits per tal que noies i nois es reco-
neguin en peu d’igualtat envers la ci-
ència i la tecnologia: “No es tracta tant 
de despertar la vocació –que també–, 
sinó d’afavorir que la igualtat entre 
els sexes que mostren els resultats de 
l’informe PISA es reflecteixin efectiva-
ment en futures carreres professionals. 
Com aconsella la intel·ligència cientí-
fica, la qüestió és crear consciència, ja 
que sempre és preferible caminar amb 

un dubte que amb un mal axioma”.
Durant la conferència ens va donar 

a conèixer algunes de les dones in-
ventores, que mai han estat recone-
gudes ni visibilitzades en els llibres de 
text malgrat que al llarg de la història, 
com sosté Núria Salán, “l’enginy de les 
dones sempre ha sostingut el benestar 
del poblat”. 

Ja us anirem informant de les prope-
res activitats.

Òmnium Teià és una entitat cultural 
que juntament amb Alella i el Masnou 
forma una secció al Baix Maresme 
que acaba de celebrar el 10è aniver-
sari de la seva constitució.  

El seu objectiu és defensar la llen-
gua, la cultura i el país.  

Els nostres reptes actuals són:  
• Fer créixer el sentiment de per-

tinença, aglutinar majories, i com-
batre les desigualtats i l’exclusió .  

• Enfortir la llengua, instrument bàsic 
per aconseguir la cohesió social i pre-

ÒMNIUM TEIÀ
Entitat compromesa
amb la llengua, 
la cultura i el país

servar la identitat del país.  
A  Teià som presents de manera 

transversal participant en molts ac-
tes i afegint-nos a tota mena d’inicia-
tives sociopolítiques, tradicionals, ar-
tístiques, literàries, docents, oci ...  La 
idea és sumar per ser-hi i fer-ho millor!  

 Volem potenciar la cohesió dels 

nuclis socials, tan diferents i tan nom-
brosos, dins de les nostres possibili-
tats i recursos.  

Volem aprofitar sinergies d’organit-
zació d’actes conjunts amb Alella i el 
Masnou quan el cas ho requereixi; així 
com programar activitats pròpies amb 
altres entitats i l'Ajuntament. 
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Ja fa deu anys que vam engegar l'ex-
traescolar del CET d'orientació, run-
ning i escalada. Es tracta d'una acti-
vitat d'iniciació a aquestes disciplines 
que es desenvolupa, en part, al pa-
velló municipal.

Al cap d'un temps, amb el creixe-
ment dels menuts, es va iniciar la tec-
nificació de l'escalada, una formació 
que s'està duent a terme en rocò-
droms privats, ja que que el Polies-
portiu no permet seguir evolucionant.

Quan puguem disposar de la seu so-
cial-rocòdrom podrem desenvolupar 
definitivament l'Escola de Muntanya.

L'objectiu del CET, com qualsevol al-
tra entitat esportiva, és poder tenir un 
punt de trobada i una instal·lació que 
ens permeti formar i entrenar als més 
petits, als joves i també a tothom qui ho 
vulgui i així poder complir, ara sí, amb 
les tres fases que considerem que ha 

CLUB EXCURSIONISTA TEIÀ
La nostra Escola de Muntanya  
ha fet 10 anys!

de tenir l'Escola de Muntanya:
• Fase 1. Extraescolar d'orientació, 

running i escalada.
• Fase 2. Tecnificació i desenvolupa-

ment. 
• Fase 3. Realització esportiva avan-

çada i/o competició.
Tenim clar que el projecte de tenir 
una seu social-rocòdrom és de vital 
importància per al CET, per a conti-
nuar creixent no només en l'activitat 
de l'escalada sinó també amb l’excur-
sionisme, l’alpinisme i la resta d’activi-
tats que es realitzen actualment.

A la vegada, la seu social-rocòdrom 
ens permetrà tenir un espai per als pe-
tits i els joves, apropar-los als esports 
de muntanya i continuar potenciant 
les extraescolars, la tecnificació i la 
BTT per a joves.  

Sabem i creiem que és un projecte 
esportiu i social del poble i per al poble.

Per saber més 
sobre nosaltres 

consulteu la nostra 
web i el calendari 

anual del CET:

Mirem cap al 2025 amb la mateixa 
il·lusió amb la qual cada cap de set-
mana els nostres jugadors salten a la 
pista. A l'A.E. Teià volem que aquest 

AGRUPACIÓ ESPORTIVA TEIÀ
Carta de desitjos per al 2025

any nou estigui ple de moments in-
oblidables, on cada equip, des de 
l'Escoleta fins al Sènior, gaudeixi, 
competeixi, comparteixi i, sobretot, 

s'ho passi molt bé.
Volem que cada entrenament si-

gui un espai per aprendre, diver-
tir-se i millorar, on l'esforç i el treball 
en equip siguin sempre la millor re-
compensa. Ens encantaria veure les 
graderies plenes de famílies, amics i 
aficionats que animin amb ganes i fa-
cin de cada partit una festa.

Aquest 2025, el nostre desig més 
gran és continuar creixent: més juga-
dors, més categories i moltes més opor-
tunitats perquè tothom pugui gaudir 
del bàsquet a Teià. Volem que cada 
nen i nena que somia a fer una ciste-
lla trobi al nostre club una oportunitat.

Perquè el bàsquet no és només un 
esport, és una escola de vida. Brin-
dem per un 2025 ple d'il·lusió, com-
promís i, sobretot, molta passió per 
aquest esport que tant estimem.
Feliç 2025!
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La presència de gats al carrer és ha-
bitual al nostre municipi. Aquests ani-
mals poden ser de tres tipus: gats do-
mèstics que surten al carrer, gats que 
han estat abandonats o gats de des-
cendència salvatge.

Si trobeu un gat al carrer i està en 
males condicions, poseu-vos en con-
tacte amb DANA. Si, al contrari, és un 
gat d’aspecte sa, deixeu-lo tranquil; 
possiblement és un gat que té casa 
i ha sortit a fer una volta o és un gat 

Durant aquests mesos, infants i mo-
nitors ens hem anat coneixent per 
gaudir d’un curs únic! Hem celebrat 
el DUDI, hem pujat al castell de Bur-
riac i també hem participat en la cer-
cavila de Festa Major. Tot un seguit 
d’activitats que ens han fet créixer 
com a grup! 

Vam acomiadar el 2024 amb l’exi-
tós Quinto de Sant Esteve, un gran dia 
per acabar de passar-lo amb la famí-
lia de l’Esplai. 

Ara tornem amb força i moltes ga-
nes d’afrontar el segon trimestre! 
L'11 de gener vam celebrar el dia de 
l’amic, on tots els infants van poder 

portar-hi un amic per ensenyar-li que 
és l’Esplai.

A més, us fem arribar dues bones 
notícies! El 14 i 16 de gener van tenir 
lloc les segons inscripcions per a tots 
aquells nens que encara no formaven 
part de l'Esplai.

Però no tot acaba aquí: el 16 de fe-
brer torna la Calçotada Itaca amb la 
seva 12a edició! Una calçotada po-
pular que engresca a tot el poble a 
venir! Per a més informació, contac-
teu amb nosaltres a info@esplaiitaca-
teia.org. Us hi esperem a totes i tots.

L’Esplai Itaca us desitja un gran 
2025!

de colònia. No poseu mai menjar a un 
gat que passa per casa vostra, ja que 
aquesta acció es convertirà en una ru-
tina molesta per a vosaltres i els vos-
tres veïns.

Si entre els mesos de juny i novem-
bre, que és quan les femelles entren en 
zel, trobeu gatets, ja sigui sols o amb la 
mare, aviseu-nos per tal d’establir una 
estratègia per treure’ls del carrer com 
més aviat millor i esterilitzar la mare.

A Teià, actualment tenim sis colò-

nies autoritzades repartides pel po-
ble més la que hi ha al nucli zoològic. 
Tots aquests gats estan censats per 
l’Ajuntament. La tendència és que el 
nombre de gats de les colònies es va-
gi reduint perquè la majoria són ani-
mals esterilitzats, i, si algun gat no ho 
està, l’intentem capturar, esterilitzar 
i retornar.

Si teniu gats o gossos sota la vostra 
responsabilitat, convé que sapigueu 
que els heu de tenir esterilitzats, amb 
xip, vacunats i censats a l’Ajuntament.

Com sempre, us animem a fer vo-
luntariat amb nosaltres amb totes 
aquelles coses que pugueu aportar, 
des de cuidar directament els ani-
mals fins a ajudar-nos a fer difusió.

DANA DE TEIÀ
Gestió i control 
dels gats de carrer

ESPLAI ITACA
L’Esplai Itaca encara el segon trimestre
de curs amb ganes i il·lusió!

DIMONIS DE TEIÀ
Els dimonis de Teià fem de carboners la nit més màgica de l'any
El passat 5 de gener, la colla dels 
Dimonis de Teià vam tenir l'honor 
d'acompanyar Ses Majestats els Reis 
d'Orient a la Cavalcada de Reis, repar-
tint carbó a la canalla. El Batraci va lluir 
amb orgull les seves urpes des d’una 
carrossa decorada pels membres de 
l'entitat i el grup de tabalers i taba-
leres va posar ritme a la vetllada amb 
els seus tocs enèrgics i comptant amb 
la participació especial de la colla 
convidada Atabalats del Masnou.

Després d'una nit tan màgica, l'11 
de febrer el Batraci va ser protago-

nista a la XVI Trobada de Bestiari de 
la Festa Major d’Hivern d’Argentona. 
En aquesta ocasió, la nostra bèstia va 
desfilar pels carrers en una cercavila 
de foc, compartint escenari amb al-
tres figures emblemàtiques com la 
Polseguera d’Argentona, l’Hipodra-
gona de Terrassa i el Garrafó de Pre-
mià de Mar.

Aquesta arrencada d’any ens moti-
va encara més per continuar dinamit-
zant la cultura popular i mantenint viu 
l’esperit festiu que ens caracteritza. 

Ens veiem ben aviat!
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Premi de Prosa i Poesia 
Premi de Textos teatrals breus 

Premi de Microrelats

XLII MOSTRA
LITERÀRIA DE TEIÀ

ABRIL, 2025

Pots presentar el teu treball
fins el 7 de març
Consulta les bases al web

    www.teia.cat


